
 
 

 

      

 

Bestyrelsesmøde 
Onsdag d. 1. november 19.00 – 21.00 

Personalerummet - Klinkby 

 
Deltagere: Iben, Laura, Trine, Lars, Lillian, Elisabeth, Emma, Dorthe, Else, Dimka, Malene 

   Tina J, Anne Z, Tinna L, Mie 
 
    Jonas fra Tangsø Forældrebestyrelse var inviteret med som gæst til mødet.  

 
Fraværende:  

 

  
 

 

TID 
 

REFERAT 

 

1. Nyt  fra 

• Formand  

• Ledelse 

• Personale 

• Andre 

 
Orientering 
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Formanden: Der arbejdes på at lave en friskole i 

Klinkby, på mandag er der stiftende 

generalforsamling for en støtteforening til friskolen.  

Ledelse: I fagrådet arbejdes der på at lave en ny 

ressourcefordelingsmodel. Den bliver sendt i høring 

senere på året.  

Efter ønske laves der laves en rundvisning på begge 

matrikler til de næste to møder.  

Mandag laver Mie og Lars Borst en rundvisning på 

Klinkby skole for bestyrelsen for den nye friskole.  

Der afholdes indskrivningsmøder på begge 

matrikler den 21. og 22. november.  

Anne Z. har lagt dagsordenen ud til bestyrelsen for 

dialogmødet på dagtilbudsområdet. Mødet 

afholdes den 7. november kl. 19 – 21. Alle i 

bestyrelsen er velkomne til at deltage. I skal give AZ 

besked senest mandag morgen.  

SFO i Klinkby ansætter endnu en ung pr. 1/12- 23. 

Personale: I Klinkby er alle godt i gang efter 

efterårsferien. Der er gang i Legepatruljen. Der er 

arbejdes med Halloweentema. Der afholdes 

skole/hjemsamtaler. Stemningen er trods den store 



 
 

 

      

uvished god og personalet møder ind med power 

og laver en god hverdag for børnene på skolen.  

Christinelystskolen: Mellemtrinnet starter snart op 

på festugerne, der munder ud i en skolefest, hvor 6. 

kasserne opfører teater for elever og forældre den 

23. november.  

De ældste har skullet finde deres ben på for nogle 

en ny skole og for alle 7. og 8. klasser i nye klasser.   

Eleverne har tidligere været i hallen i pauserne, de 

har haft svært ved at overholde de aftaler, der var 

omkring mad m.m. Der åbnes nu igen for hallen 

efter 4 ugers nedlukning. 

I dagtilbuddet er der musiktema. Det kan høres i 

hele huset. Der bliver spillet og sunget. Der er 

kommet 3 nye pædagoger, hvilket opleves meget 

positivt.   

 

2. Evaluering af dialogmøde 

• Formen  

• Indhold  

• Punkter til fremtiden 

 
Diskussion, beslutning 
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Punktet blev drøftet, og bestyrelsen havde 

nedenstående evalueringspunkter, som MN kan 

tage med i fagrådet:  

- Ønske om at lave rotation i grupperne i 

løbet af aftenen.  

- Det var gode oplæg. 

- Der mangler ordstyrer ved bordene.  

- Der var for kort tid til at debatterer.  

- Give rum for at man kan vende andre – 

plads til åben dialog. problematikker end de 

planlagte.  

- Kende ”Hvorfor” skal vi debattere dette 

emne, hvad skal det munde ud i? 

 

3. Høring Klinkby Skoleafdeling 

• Input til høringssvar  

•  Ift. lukning af skoleafdeling 

• Ift. distrikts-inddeling 

• Andet 
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Borgermødet afholdes i ALT i Èt den 23. november 

kl. 19.00.  

  

Punktet blev drøftet.  

 



 
 

 

      

Næste møde:  
 

• 27.  november kl. 19-21 på Christinelyst  

• 22. januar kl. 19-21 på Klinkby (Nytårskur) 

• Næste skridt? 

 

Diskussion, beslutning 

Der laves et udkast til et høringssvar af Iben, Emma, 

Lars, Malene, Laura og Trine. 

Udkastet bliver forelagt bestyrelsen ved næste 

møde.   

 

4. Punkter til kommende møder 
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Det næste bestyrelsesmøde flyttes pga. skolefest i 

Klinkby til mandag den 27. november kl. 19 på 

Christinelyst  

 

Punkter:  Rundvisning, kort gennemgang af 

fraværspolitikken, høringssvar, mobilpolitik, 

madordning,  frokostordning (22/1)  

 

 

5. Evt 5 Det aftales at der er Nytårstaffel den 22. januar 

2024.  

 

Lav en tråd i Aula, hvor der stilles spørgsmål, der 

kan stilles til borgermødet.  


